

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelseprotokoll okt

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll\_SLKstyrelsmote\_231011\_slutjusterat.pdf

Storlek: 173659 byte

Hashvärde SHA256:

cdc71c605582dcb5a7169b182c03d3923975c4efa6a7c9d3f3d87752b31ec347

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**ELISABETH KAATARI LINDBLOM**

Signerat med BankID 2023-11-05 22:56 Ref: bf611413-7b5c-4481-9bb2-6154d9f24dbf

**JENNY ANDERSSON MÅRD**

Signerat med BankID 2023-11-05 22:55 Ref: 56c60ef5-d3c7-4bcb-a9fb-3be3b867321e

**Cattlin Marques**

Signerat med BankID 2023-11-05 22:53 Ref: ad96776d-4ef1-438d-840c-ea6f4dcf581f



## Mötesprotokoll styrelsemöte 2023-10-11

### Svenska Lapphundklubben

Organisationsnummer: 816-000 5545

**Plats:** Digitalt möte via Zoom

**Deltar:** Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård (§1-§13), Johanna Boström Stone, Mari Sjölund, Åsa Ång Eriksson, Lotta Sjaunja, Elisabeth Kaatari-Lindblom

**Lämnat återbud:**

#### § 1. **Mötets öppnande**

Ordförande Cattlin hälsade alla.

#### § 2. **Fastställande av dagordningen**

**Mötet beslöt** att fastställa dagordningen med justeringar.

#### § 3. **Val av justerare**

**Mötet beslöt** att välja Elisabeth som justerare.

#### § 4. **Genomgång föregående protokoll**

Mötet gick igenom protokoll för mötena i augusti och september.

I mötesprotokollet, september under punkten §7e). *2025 ansökan*, har det fallit bort att specialklubben skulle ansöka om utställning i Sundsvall den 11 oktober.

**Mötet beslöt** att lägga protokollen till handlingarna med ovanstående tillägg.

#### § 5. **Ingående och utgående post**

Styrelsen gick igenom ingående och utgående skrivelser.

#### § 6. **Ekonomi**

Kassör Johanna rapporterade om resultat- och balansräkningen. Klubben har en god ekonomi.

#### § 7. **Jubileumsåret**

Cattlin rapporterar om vad som skett hittills under jubileumsåret, samt om middagen i Sundsvall. På middagen var det 42 anmälda deltagare, varav några uteblev. De som deltog har återkopplat om att det var en trevlig middag. Under middagen delade dagens finska domare ut en present från

Lappalaiskoirat ry. Några från Norge som deltog på middagen, sjöng en sång om Lapphunden.

## § 8. Utställningskommittén

### a). Sundsvall

Mari rapporterar från Sundsvallsutställningen. De som deltog var nöjda med eventet. Men flera uppgav att de inte visste var katalog, kafeteria och toalett fanns. Informationen hade missats av utställare både i PM och när kommissarien upplyste om detta vid utställningens öppnande.

Huvudstyrelsen och utställningskommittén tar med sig detta inför framtiden och kommer undersöka hur man kan förbättra informationen till utställarna både inför utställningen i PM och digitalt, samt på utställningsplatsen. Mari rapporterar också att det blivit en fördröjning av resultatrapporteringen, relaterat till administrativa problem i SKK hunddatabas med en deltagande hund.

### b). Stockholm

Cattlin rapporterar om att Johannesbergs ridhus är bokad. Inför utställningen finns två ringsekreterare och en domare bokade. En ytterligare domare och två ringsekreterare kommer med största sannolikhet behöva bokas. Cattlin meddelar att anmälan för utställningen kommer att öppna till helgen under vecka 41.

### c). Planering inför 2024

Planeringen för 2024 är igång. Cattlin meddelar att vi behöver boka platser och domare. Utställningskommittén rapporterar att man arbetar med frågan samt har idéer inför 2024. Mötet ger utställningskommittén i uppdrag att ta kontakt med rasklubbarna så att de på nästa styrelsemöte kan ta fram förslag på domare man vill ha inför kommande utställningar.

Mötet diskuterar även sponsring.

**Mötet beslöt** att i framtiden erbjuda huvudsponsorer annonsering i varje nummer av Lapphunden under det aktuella sponsringsåret.

Huvudsponsorernas logga ska finnas på SLK hemsida och göras klickbar som sponsorerna kan få klick ifrån vår hemsida..

### d). Digitalisering av våra utställningar

Mötet diskuterade digitalisering av utställningar från och med 2024 och är överens om att möjligheterna för digitalisering ska undersökas.

**Mötet ger** Cattlin i uppdrag att ta kontakt med en av de arrangörer som hyr ut utrustning för att ta reda på vad som behövs och vilken kostnad så att HUS kan undersöka om klubben själv skall köpa in eller hyra in plattor/datorer.

**Mötet ger** samtliga i styrelsen i uppdrag att fundera över hur frakt ska ske mellan utställningar.

#### e). **Möte utställningskommittén 10/10**

Mari rapporterar från mötet med utställningskommittén den 10 oktober. Man har diskuterat högtalarsystem i och med den kritiken som inkom efter sundsvallsutställningen om utebliven information. Kommittén berättar också att rasklubbarna inte vill vara ansvariga för utställningarna, utan önskar att områdesgrupper har hand om utställningar. Cattlin föreslår att utställningskommittén tillsätter en projektledare för varje utställning. Utställningskommittén arbete ska vara att finnas som stöttning, då de har kunskapen om utställningar och arbetet runt dem. En projektledare behöver inte vara någon styrelsemedlem, utan en medlem som har intresse för utställning. En styrelsemedlem från en av rasklubbarna och Mari har tidigare arbetat med en arbetsbeskrivning för utställning. Mari föreslår att man försöker implementera ett årshjul för att veta vad som ska göras och när det behöver vara gjort.

### § 9. **Avelskommittén**

#### a). **Möte Avelskommittén**

Dorothea rapporterar om mötet med avelskommittén den 25 september. Förutom Dorothea närvarade även Cattlin. Dorothea rapporterar om att man diskuterat vilken typ av protokoll som ska föras och hur detaljerat det ska vara. SLK Avelskommitté har även arbetat med en verksamhetsplan, som nu antagits efter några justeringar. Dorothea har skickat ut denna till CS-mailet. Dorothea har informerat övriga i Avelskommittén om det Nordiska mötet i Stockholm i december och lite vad som kommer att diskuteras. I övrigt har avelskommittén även tagit fram ett förslag till årshjul. SLK Avelskommitté har planerat in två kommande möten; 1 november klockan 19:00 via zoom, samt 5 februari 19:00 via zoom

**Mötet beslöt** att skicka Dorothea på avelsfunktionärsutbildning hos SKK

### § 10. **Tävlingskommittén – Lapphunds SM**

Elisabeth rapporterar att hon gått igenom den tidigare policyn som fanns när SLK fortfarande var uppdelat i distrikt. Planen är att anpassa policyn till hur situationen ser ut idag. Elisabeth kommer att ge förslag till nästa möte. Cattlin kommer att skicka de gamla reglerna för Lapphunds-SM samt det nya förslag som funnits, till Elisabet. Två medlemmar har även anmält sitt intresse att ingå i Tävlingskommittén. Mötet ger Elisabeth i uppdrag att ta kontakt med dem. Mari berättade att hon varit i kontakt med en medlem som föreslagit en plats för nästa års lapphunds-SM i Leksand.

### § 11. **PR-kommittén**

#### a). **Stockholms Hundmässan 2023**

Johanna rapporterar om arbetet inför mässan och att monter är bokad. Arbetsgruppen har tittat på en tidsplan inför mässan samt lämpliga bilder till

montern. Nytt möte med arbetsgruppen kommer att hållas 1-2 veckor innan mässan.

**b). PR-material monter**

Arbetsgruppen har lagt en budget för PR-material och undersöker nu olika alternativ på tryckerier. Johanna rapporterar att man fått bra tips från en utställningsansvarig på ett företag om vad man kan tänka på. Arbetet flyter på.

**c). Arbetsgrupp rasmonter / Möte PR-kommittén**

Johanna rapporterar om att gruppens arbete primärt varit med montrarna eftersom det inte är så lång tid kvar. Arbetsgruppen har därför inte prioriterat att skapa en verksamhetsplan eller ett årshjul. Arbetsgruppen föreslår att specialklubben står för parkeringskostnader för de som kommer att stå i montern.

**§ 12. Styrelsepolicy och kommunikation**

Cattlin påminner om styrelsepolicy och vikten av hur vi kommunicerar utåt och med varandra inom styrelsen. Det är viktigt med en gemensam grund. Cattlin meddelar också att vi inte ska svara på personliga saker via CS-majlen. Mail som skickas från CS-majlen representerar HUS. Endast ordförande och sekreterare har i uppdrag att besvara mail. Övriga får endast besvara mail om man fått i uppdrag på ett styrelsemöte att besvara. Om medlemmar får mail till eller skickar mail från privata mailen som rör styrelsearbetet, ska det alltid skickas en kopia till CS-majlen. Detta för att hela styrelsen ska få insikt i vad som har kommunicerats.

**Mötet beslöt** att skicka in godkännande till SKK på svensk lapphund för domare 1 och för alla tre raser för domare 2.

**§ 13. Förfrågningar från domare/domaraspiranter/nya domare**

Det har inkommit förfrågan från två domare som vill bli auktoriserade på specialklubbens tre raser. Förfrågan har vidarebefordrats till samtliga rasklubbarna för feedback. Angående domare 1, har SRS godkänt att domaren blir auktoriserad. Specialklubben inväntar svar från de två andra rasklubbarna. Angående domare 2, har samtliga tre rasklubbar givit sitt godkännande till auktorisation.

**§ 14. Rasklubbar**

**a). Lapsk Vallhund**

Inget att rapportera

**b). Finsk Lapphund**

– **Skrivelse om styrelsemedlem** – Styrelsen diskuterade detta och

ordförande kommer att besvara SRFL AK som skrivit skrivelsen.

– **DM-rekommendationer** Mötet diskuterade skrivelsen och den information som idag finns runt gentest för DM.

**Mötet beslöt** att ge AK i uppdrag att bereda frågan.

**c). Svensk Lapphund**

– SKK AK inbjöd till ett möte för att diskutera svensk lapphund. Inbjudna var SLK, SRSL, uppfödare, hundägare och andra intressenter. Från SLK deltog Cattlin, Lotta och Dorothea. SKK AK kommer att kalla till ett uppföljande möte om 6 månader. SRSL arbetar för att ha ett beslut angående öppen stambok mellan vissa raser eller ett beslut om inkorsning kan ske till nästa årsmöte.

**§ 15. Kennelfullmäktige**

Cattlin och Åsa rapportera de från kennelfullmäktige. Trots den turbulenta situationen, var det ett lugnt möte. Både Cattlin och Åsa var uppe i talarstolen.

**§ 16. Nordiskt möte**

Det är svårt att hitta en plats för mötet, då många lokaler är dyra. Det är dessutom svårt att hitta hotellrum.

**Mötet beslöt** att ge Cattlin i uppdrag att försöka hitta en lösning

**§ 17. FCI Working Class Svensk Lapphund**

**Mötet beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte för att inhämta ett ställningstagande från SRSL.

**§ 18. Övriga frågor**

Inga övriga frågor

**§ 19. Nästa möte**

**Styrelsen beslöt** att hålla nästa möte torsdag den 9 november klockan 19.00 på zoom.

**§ 20. Mötets avslutande**

Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.